
Beste aanwezigen, 

Allereerst dank, dat ik namens Naoberschap oliedorp gebruik mag maken van het 

inspreekrecht. Mijn naam is Margriet Weerman. Naoberschap Oliedorp uit Schoonebeek is 

ontstaan om onder andere een ander geluid te laten horen. Een ander geluid tegen de 

inmiddels aanhoudende negatieve en gekleurde berichtgeving in onder andere sommige 

media over ons mooie dorp Schoonebeek en de buurtschappen. Berichtgeving over de 

aanhoudende uitvergrote, onjuiste en/of niet geduide risico’s rond de injectie van 

productiewater. Sinds mei vorig jaar hebben wij een actieve achterband meer dan 400 

inwoners die zich al bij ons hebben aangesloten. Wij staan voor de belangen van het dorp. 

Het is een genoegen om hier vandaag te zijn als vertegenwoordiger van Naoberschap 

Oliedorp met haar vele aanhakers, om onze standpunten te delen over de voorgenomen 

waterinjectieplannen in olieveld Schoonebeek en de kansen die wij zien. 

Allereerst wil ik benadrukken dat veiligheid en verantwoord voorop moeten staan in het 

besluitvormingsproces rondom de waterinjectieplannen. We moeten ervoor zorgen dat de 

voorgestelde activiteiten geen onaanvaardbare risico's met zich meebrengen voor mens en 

milieu Het is immers ook de leefomgeving waarin mijn kinderen opgroeien. Gelukkig hebben 

we rapporten van onafhankelijke en deskundige instanties zoals het Staatstoezicht op de 

Mijnen (SODM) en TNO, die een grondige analyse hebben gemaakt van de risico's. Uit deze 

rapporten blijkt dat de waterinjectie onder strikte voorwaarden veilig en verantwoord kan 

plaatsvinden. En ook u heeft afgelopen donderdag 7 maart jl. het antwoord gehoord van dhr. 

Kemper van SODM op de vraag: kan het veilig? Op basis hiervan pleiten wij voor een positief 

advies aan het Ministerie van Economische Zaken en Klimaat (EZK), mits aan deze 

voorwaarden wordt voldaan. 

Laten we vanavond ook niet voorbijgaan aan het feit dat een uitkomst van een ongegronde 

enquête of ongefundeerde meningen de besluitvorming kunnen vertroebelen. In dit geval 

distantieert Naoberschap Oliedorp zich van een enquête die sturend en niet objectief is 

geweest en daarmee niet betrouwbaar is voor de werkelijke behoeften en zorgen van onze 

gemeenschap. Wij hebben onze bevindingen met de enquête reeds met u gedeeld. 

Het is immers van groot belang om de behoeften en zorgen van onze gemeenschap serieus 

te nemen. Als vertegenwoordigers van Naoberschap Oliedorp voelen we ons sterk 

verbonden met onze achterban en alle andere dorpsgenoten. Daarom zijn we blij dat 

eventuele zorgen en vragen serieus worden genomen en actief worden behandeld aan de 

ontzorgtafel, waarvan wij als NOD deelnemer zijn. Een open en eerlijke dialoog tussen alle 

betrokken partijen vindt daar plaats en dit is van essentieel belang om het vertrouwen van 

de gemeenschap te behouden en eventuele zorgen weg te nemen. 

Naoberschap Oliedorp (NOD) heeft zich ook ten doel gesteld de bijdragen die beschikbaar 

komen bij de herstart van de oliewinning primair voor ons dorp en de buurtschappen in te 

zetten. Hoewel dit afhankelijk is van de vergunningverlening, bereiden we ons alvast voor op 

het mogelijke vervolg.  



Dat de omvang van het te vormen fonds af hangt van de productie, vinden wij een logisch 

verband. Gezien de productie in het verleden, is de verwachting dat het fonds jaarlijks flink 

gevuld kan gaan worden.  

NOD heeft via haar achterban al veel inspirerende input en ideeën ontvangen voor het fonds 

voor ons dorp en de buurtschappen, vanuit de opgaven waar wij in onze regio voor staan. 

Deze ideeën heeft NOD alvast samengevat in 3 thema's: energietransitie en 

verduurzaming, economische vitaliteit en innovatie en welzijn en sociale vitaliteit. De 

thema's zijn breed gekozen zodat er veel initiatieven ondergebracht kunnen worden.  

Het thema energietransitie en verduurzaming vinden we logisch omdat het fonds gevormd 

wordt uit de oliewinning en een flinke impuls kan geven aan de energietransitie. De 

achterban van NOD heeft in het kader van energietransitie en het verminderen van de CO2 

uitstoot grote ambities!  

Bij het thema economische vitaliteit en innovatie verwachten we, onder andere, initiatieven 

te kunnen ondersteunen die er aan bijdragen dat het dorp, ook nadat NAM over 10 tot 15 

jaar de productie staakt, economisch toekomstbestendig en vitaal is en blijft. Zo hebben ook 

onze kinderen tot in lengte van jaren een toekomst in Schoonebeek en de buurtschappen!    

Tenslotte zien we het thema welzijn en sociale vitaliteit. Met dit thema willen we een flinke 

impuls geven aan het verbeteren van de gezondheid en het welzijn van inwoners.  

De eerste contouren van het procesvoorstel voor het bijdragenspoor zijn inmiddels geschetst 

en omarmt door de bijdragentafel. We haken waar mogelijk graag aan op bestaande 

regelingen zoals de Regiodeal. 

NOD richt zich graag met alle inwoners en met veel enthousiasme op de verdere organisatie 

en inrichting van het bijdragenspoor. Dit doen we vanuit onze kernwaarden constructief en 

verbindend!  

Ik wil u hartelijk bedanken voor uw aandacht. 

 


